

March 23, 2020

To Whom It May Concern,

The individual carrying this letter is a dialysis patient at Northwest Kidney Centers, in need of life-sustaining medical treatment.

Travel to a scheduled appointment may be required during mandated curfew hours – for the bearer of this letter, the transportation driver and accompanying family or support person.

Please allow free travel without interruption to and from the dialysis facility.

If you require any further authorization or information, please contact the Administrator on Call pager at (206) 969-1249.

Sincerely,



Mary McHugh, FACHE
Vice President, Administrative Operations

2020 年 3 月 23 日

敬启者,

携带此信者是西北肾脏中心的一名透析患者，需要维持生命的药物治疗。

携带此信者、驾驶员以及随行得家人或陪护人员可能需要在规定的宵禁时间内去参加安排预约。

在其往返于透析设施时，请予以放行。

如果您需要任何其他授权或信息，请通过寻呼机与管理员联系，号码为 (206) 969-1249。

祝您生活愉快,



Mary McHugh, FACHE
行政运营部副部长